
До        

Председателя на Общински 

съвет Шумен 

                            Докладна записка 

    от д-р Валентин Петров – общински съветник 

 ОТНОСНО: Премахване бариерата на паркинга пред ДКЦ1                 
Шумен. 

 

     УВАЖАЕМИ ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИЦИ, 

    Настоящето предложение е направено, във връзка с подобряване 
условията и реда за паркиране и престой на паркинга пред ДКЦ1 Шумен. 
Наблюденията до момента показват, че бариерата създава не добри 
условия за паркиране и престой  на съответния паркинг. Предлагам да 
бъде премахната и използвана на друго място, като се запази охраната на 
паркинга и таксите, които се събират да бъдат осъществявани от 
съответния служител. 

Паркинга е с ограничени възможности и не може да поеме големият брой 
желаещи да паркират, което затруднява изключително много движението 
по прилежащата улица ,както и достъпа на линейки. Освен това , хора със 
заболявания и търсещи помощ в ДКЦ1 , често не могат да се доберат до 
така нареченият паркинг. 

       Във връзка с гореизложеното, предлагам Общинският съвет да вземе 
следното 

                                         РЕШЕНИЕ: 

         Да бъде премахната бариерата пред ДКЦ1-Шумен. 

С уважение: 

Д-р Валентин Петров 

общински съветник 



 

СЪВНОСИТЕЛИ: 

1.Павел Караиванов 

2.Иван Йонков 

3.Илия Койнов 

4.Георги Георгиев 

5.адв. Пламен Петков 

6.Златин Кайряков 

7.Николай Калев 

8.Евгения Леополдова-уведомена, съгласна, отсъства от града 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


